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Andrzej Romaniak

Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

Interpelacia

Szanowny Panie Burmistrzu

po licznych sygnałach mieszkańców osiedla Wójtostwo dotyczących wycinki drzew

i zmniejszenia zielonego placu przed sklepem Stokrotka, chciałbym poznaĆ stanowisko Pana

Burmistrza w przedmiotowej sprawie, W obecnych czasach wiele miast prowadzi PolitYkę

przywracania zielonych placów zasadzeń, likwidacji betonowych miejsc ProwadzącYch do

przywracania ekologicznych i przyjaznych środowisku oraz mieszkańcom zielonYCh miejsc.

Niestety takie działania jak na zielonym skwerze przy centrum handlowym na Traugutta wYdaje

sięzaprzeczać ogólnym trendom. Dlatego też chciałbym zapytaĆ Pana Burmistrza:

1_. Kto wydał zgodę na przeprowadzenie wycinki drzew przed centrum handlowym na ulicY

Traugutta oraz co spowodowało decyzję o częściowej likwidacji zielonego skweru W tVm

miejscu?
2, Czy ma pan wiedzę nd temat ewentualnych planów kolejnych likwidacji zielonych skwerów

na osiedlach w Sanoku? Jeżeti tak, to proszę o podanie miejsc w których zamierza Pan

wydać zgady na takie działania,
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Dotyczy : wycinki drzew przy ulicy Tragutta oroz ewentualnych planowanych nowYch wYcinkach

drzew na osiedlach.
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